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    حل معضل فاضلاب انتهای پنجتن
دکتر رمضان روحانی، رئیس شــورای اجتماعی محله، با 
اشــاره به دیدارهای مردمی که به منظور شناخت و ارتباط با 
اعضای شورا برگزار می شــود، گفت: تشکیل کارگروه های 
خدمت رســانی، عمرانی، فرهنگی و برگزاری جلســات 
داخلی شــورا از برنامه های این دوره شــورای محله پنجتن 
به شمار می رود. علاوه بر آن، در فضای مجازی نیز فعالیت ها 
تشریح می شود و اهالی می توانند با نماینده هایشان در محله 

مرتبط باشند.
وی یادآور شد: یکی از معضلاتی که مردم در مناطق پیرامونی 
و کم برخوردار با آن گریبان گیر هستند، مشکل فاضلاب های 
رهاشــده و پیامدهای حاصل از آن اســت. نمونه عینی آن، 
فاضلاب انتهای پنجتن۷۷ بود که شــورا پیگیر رفع آن شد 
و با اقدامات بموقع نیروهای خدمات شــهری معضل این 

محدوده برطرف شد.
روحانــی در ادامه گفت: یکی دیگــر از موضوع هایی که با 
جدیت در حال پیگیری آن هستیم، معضل منازل بدون پلاک 
اســت. با توجه به اینکه در برخی از خیابان های محدوده، 
خانه های بدون پلاک زیاد است، با همکاری شهرداری به 
حل این مشــکل اقدام کرده ایم. از اهالی محله درخواست 
می کنیم اگر ملــک آن ها بدون پلاک اســت، این موضوع 
را به شــماره ۰۹۳۰۰۷۶۶۲۸۱ در فضــای مجازی اعلام 
کنند یا به صورت حضوری به محل کار آقای اســماعیلی، 
نماینده کســبه در شــورا، واقع در پنجتن۶۷  مراجعه کنند 
و نشــانی مکان بدون پلاک را به ما بدهند تا در اسرع وقت 

پلاک گذاری شود.
دکتر محمدزاده، نایب رئیس شورای اجتماعی این محله، نیز 
در ادامه جلسه پشت تریبون قرار گرفت و در صحبتی کوتاه و 
خلاصه به مردم نوید داد مشکلاتشان با پیگیری های شورا 

کم رنگ تر خواهد شد.
وی گفــت: با شــکل گیری کارگروه ها، مشــکلات محله 
به صورت دقیق تر و جزئی تر بررسی خواهد شد و این باعث 

می شود بتوانیم نتایج بهتری از پیگیری آن ها دریافت کنیم.
پس از آن، نمایندگان شورای اجتماعی محله پنج تن آل عبا 

پای صحبت های مردمی نشستند.

     حل مشکلات در کارگروه خدمت رسانی
وضعیت معیشــت مردم در روزهای شــیوع کرونا، منازل 
اســتیجاری و صعود قیمت اجاره ها مهم ترین مشــکلات 
اهالی بود که پس از طرح آن در جلسه برای بررسی و پیگیری 

به کارگروه خدمت رسانی شورا ارجاع داده شد.
موضوع بعــد که جعفــری، از اهالی محلــه، مطرح کرد، 
کمبود سطل های بزرگ زباله در بولوار پنجتن، به خصوص 

پنجتن۹۱ و محدوده بنی هاشم در انتهای پنجتن۹۳ بود.

    نصب پل الزامی است
صدیقه چدنی، یکی از اهالی، موضوع جوی های نامناسب 
خیابان های اصلــی و فرعی محله را مطــرح کرد که باعث 

انتشار بوی نامطبوع در محدوده شده است.
وی ادامه داد: نبود پل هوایی یکی از مشکلات جدی محله 

ماست که لازم است پیگیری شود.
چدنی گفت: والدین با توجه بــه اتفاقات پیش آمده در این 
محدوده نگران سلامت فرزندانشان هستند. زیرا رفت وآمد 
دانش آموزان حوادث و اتفاقات زیــادی را به دنبال دارد که 
گاهی جبران ناپذیر است. همراه با صحبت های این شهروند، 
دیگر حاضران در جلسه اعلام کردند لازم است محل تردد 

دانش آموزان با نصب پل مناسب سازی شود .
کید کرد: احداث   روحانی در این باره قول همکاری داد و تأ
پل هوایی جدید یا انتقال پل هوایی از پنجتن۵۵ به پنجتن۷۰ 

با جدیت در حال پیگیری است.

   پیگیر رفع معضلات اجتماعی هستیم
یکی دیگــر از اهالی محله به کمبود فضای ســبز در بولوار 
پنجتن و سرویس دهی ضعیف اتوبوس های خط۴۶ اشاره 
کرد. این موضوع در دستورکار پیگیری توسط مسئول عمرانی 

شورا قرار گرفت.
 برخی از مشــکلاتی که مردم با نمایندگان خود در شورای 
اجتماعی محله مطرح کردند، در حوزه آسیب های اجتماعی 

بود و اینکه ناهنجاری ها روزبه روز پررنگ تر می شود.
روحانی با بیان اینکه با ســپاه حوزه۲ میثــم درباره اعتیاد و 
پیشــگیری از آن مذاکراتی انجام داده ایــم، تصریح کرد: 
برگزاری کارگاه های پیشــگیری از اعتیــاد، احداث کمپ 
ترک اعتیاد زیر نظر شهرداری در محله و ایجاد مرکز مشاوره 
تخصصی با همکاری دفاتر توســعه و تسهیلگری ازجمله 

اقداماتی است که در حال پیگیری و اجرا هستیم.
وی در پاسخ به سؤال های حوزه آموزشــی، به پایگاه علمی 
شهید تهرانی مقدم اشــاره کرد که زیر نظر شورای اجتماعی 
محله پنج تن آل عباســت و در ادامه افزود: برگزاری دوره های 
آموزشی در حال برنامه ریزی است. همچنین یکی از مهم ترین 
موضوعاتــی که در نظر داریم پیگیری کنیم، این اســت که با 
ســازمان آموزش وپرورش ارتباط برقرار کنیم و درخواست 

ارتقای سطح علمی معلمان مدارس محله را مطرح کنیم.

    به فکر ازدواج جوانان هستیم
مهندس سجادی، مســئول کارگروه جوانان شــورا، نیز در 
پاســخ به دغدغه خانواده ها برای ازدواج جوانانشان گفت: 
تشــکیل صندوق های توســعه محلی و اعطــای وام های 
قرض الحســنه از دیگر برنامه های شورای اجتماعی محله 

پنج تن آل عباست.

 نماینده های شــورای اجتماعی محله پنج تن آل عبا در کنار برگزاری جلســات شورا، 
یبان گیر هستند، هر  برای رصد مشکلات و حل معضلاتی که ســاکنان محدوده با آن گر

چندمدت یک بار دیدارهای مردمی برگزار می کنند.
دومین نشســت مردمی اعضای شــورای اجتماعی محلــه پنج تن آل عبــا با رعایت 

آیین نامه های بهداشتی در مسجد برکت امام رضا(ع) برگزار شد.
در شروع مراســم برای آشنایی بیشتر ســاکنان با فعالیت های شورای اجتماعی، کلیپ 
عملکرد شــورای اجتماعی محله پنج تن آل عبا پخش شــد که شــامل اهداف، رویکردها، معرفی کارگروه های 

تشکیل شده و عملکرد پنج ماهه شورا بود.

در دیدار مردمی نماینده های شورای اجتماعی محله پنج تن آل عبا مطرح شد:

تدبيرى براى خانه هاى بدون پلاك و امنيت دانش آموزان

  طرح مبارزه با جوندگان موذی در منطقه ما اجرایی شد.
به گزارش شهرآرامحله، مهندس پوریایی، رئیس اداره خدمات شهری، با اعلام این 
خبر گفت: مشکلات جوندگان برای سلامت شهروندان بر کسی پوشیده نیست. با 
اجرای طرح طعمه گذاری در کانال های منطقه می توان بخشی از مشکلات ناشی از 

این حیوانات را در منطقه کاهش داد.
وی یادآور شد: ۴۸۰محل برای از بین بردن جوندگان در کانال ها طعمه گذاری شده 
است و این موضوع زمانی به نتیجه خواهد رسید که شهروندان در راستای رعایت 

بهداشت با ما مشارکت کنند. 

در محـــله

آی خبــــر

فاطمه سیرجانی
 ندا معصوم |   داشتن همسایه خوب برای خیلی ها دغدغه است. برای همین است که شناخت ویژگی های 
همسایه خوب می تواند برای زندگی در محله ای که خانه تان در آن قرار دارد، مناسب باشد. حالا فکر کنید 
این همسایه یک هنرمند باشد؛ یک نخبه، یک معلم یا استاد باتجربه که می تواند به کار شما بیاید و گره از کار 

دیگران باز کند. شما می توانید این همسایه را به ما معرفی کنید.
این موضوع تا آن اندازه اهمیت دارد که چند نشست از نشست های شورای اجتماعی محله طلاب را به خود 
اختصاص داده است و هنوز هم ادامه دارد. در نشســتی که با حضور نماینده ها برگزار شد، زهره جهانشیر، 
دبیر شــورا، از تهیه و انتشار ۷۰۰۰پوســتر درباره طرح «خوبان محله» خبر داد و گفت: این پوسترها آماده 
تحویل است و نماینده ها بر اساس حوزه ای که در آن فعالیت می کنند، می توانند آن ها را در مدارس، مساجد 

و مکان های پرتردد توزیع کنند تا گزینه های مناسب محله معرفی شوند.
مهندس زرنگ، رئیس شورا، نیز یادآور شد: این طرح بازه زمانی ندارد و شما هر زمانی حس کردید کسی از 
بین محله می تواند گرهی از مشــکلات باز کند، می توانید او را به شورا معرفی کنید، همسایه خوب می تواند 
بســیاری از مشکلاتتان را برطرف کند و موجب شــود تا در مدتی که در آن محله قرار دارید، بتوانید آسایش 

بیشتری داشته باشید و احساس راحتی کنید.
وی از نماینده های شورا خواست برای شناسایی و معرفی افراد دغدغه مند و ویژه محله خود درنگ نکنند.

در شورای اجتماعی محله طلاب مطرح شد 

شناسايى و معرفى خوبان محله                      شناسايى و معرفى خوبان محله                      

 با توجه به محدودیت های عرفی برای ورزش و تفریح بانوان، با همت مدیریت شــهری در منطقه، 
بوستان هایی برای آن ها در نظر گرفته شده اســت تا با استفاده از این فضاها بتوانند اوقات فراغتشان 

را پر کنند.
ساره فتاحی، کارشناس تربیت بدنی بانوان، در جلسه شورای اجتماعی گلشور که به بهانه اوقات فراغت 
تابستانی برگزار شــد، گفت: زنان نیمی از جمعیت منطقه ما محســوب می شوند و باید حق استفاده از 
امکانات برای آن ها مهیا شــود. هرچند کرونا محدودیت هایی را موجب شده، سالن بسیج در بوستان 

بسیج و بوســتان های آرامش و ارم برای استفاده آن ها در نظر گرفته شده است.
وی یادآور شــد: بانوان در فضاهای مشخص شــده و با ارائه کارت ملی می توانند از امکانات موجود 

بهره مند شوند.
فتاحی همچنین از راه اندازی پیســت دوچرخه در ســال۹۴ خبر داد و اظهار کرد: بــا هماهنگی هایی 

که قرار است با هیئت دوچرخه سواری انجام شــود، این فضا نیز در اختیار بانوان قرار خواهد گرفت. 
وی گفت: تا قبل از شیوع کرونا در این بوســتان ها ورزش صبحگاهی برگزار می شد و بین ۱۲۰ تا ۱۵۰ 
پی و دیگر رشته ها  نفر نیز شرکت کننده داشتیم. همچنین رقابت های ورزشی بین بانوان در رشته های تو

باره این موضوع محقق شود. برگزار می شد که امیدوارم دو

در جلسه شورای اجتماعی محله گلشور معرفی شد 

قلمرو ورزشى بانوان                                          


